
Förslag till ändrade av meriteringsregler.  
 
 
I dagsläget så har vi ingen möjlighet till dragprov på barmark men vi är många inom rasen 
som vill ha detta för att kunna meritera våra hundar.  
 
Barmark borde vara ett alternativ för att kunna bli svensk Champion och släde bör vara som 
det är nu men endast för polarhunds championat.  
 
Alla med rasen borde iallafall ha chansen att meritera sina hundar oavsett vart i landet man 
bor och antal hundar, sen kan jag tycka att det bör vara med minst 2 hundar och en sträcka 
på 1 mil. Med tanke på alla ökade priser så har inte alla råd att ha ett helt spann med alla 
kostnader eller ens möjligheterna att åka landet runt för att träna på snö med släde och där 
uteblir många som vill visa fram sina hundar.  
 
Skulle finnas fler möjligheter till meritering om man valde att även ha det på barmark, ökat 
antal anmälningar både från Sverige och grannländerna.  
 
Nu är det dags att “utesluta folk” och bli en samhörighet, alla vet idag att rasen är extremt 
uppdelad och det kommer inte gynna någon i längden. Nu är det dags att vi blickar framåt 
och ser till framtiden samt ta vara på rasen och även mindre uppfödare.  
 
Förslaget är att införa barmarkstest på 1 mil.  
 
 
 
 
Madelene Kvarnström  


